
 
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d. 11. august. (Afd. 88) 
Tilstede: Brith, Christina, Mette og Inger. 
 

1. Vi forberedte os til budgetmødet, der skulle afholdes d. 18. august. Men pga. corona bliver 
det ikke til noget, så vi vil stille nogle spørgsmål til budgettet på afdelingsmødet. 

 

2. Vi forberedte os til afdelingsmødet, der skal foregå på Hotel Ry d. 14. september. Husk, at 
man skal tilmelde sig senest d. 31. august. Husk også, at hver husstand kan indsende 
forslag til ex. forbedringer og/eller nyanskaffelser - også senest d. 31. august. (Se i øvrigt 
dagsordenen til mødet, som vi lige har fået i postkassen.) 

 

3. Næste møde afholdes efter afdelingsmødet, hvor de valgte konstituerer sig. 

 


